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Månadens profil 

Smålands Ridsportförbund har i Månadens profil valt att belysa de 
många engagerade personer och ryttare som finns bland distriktets 
klubbar. Månadens profil i mars är Thure Wikström från Fridhems 
Ridklubb i Tranås. En ung och driven eldsjäl som utsågs till årets 
ungdomsledare i Småland 2023. En ledare som står för allas lika 
värde, hästen i centrum och som har gjort ett ovärderligt arbete för 
sin förening.  
 
Namn: Thure Wikström  
Ålder: 19 år  
Bor: Tranås   
Sysselsättning: Resurs- och fritidspersonal  
Familj: mamma, pappa, en yngre syster och katten Theo  
Favorithäst: King Robert  
Hemmaklubb: Fridhems Ridklubb i Tranås  
Intresse förutom häst: Starkt intresse för ishockey, blir även lite golf på sommaren.  
Dold talang: Riktigt bra på att skära frukt i bra bitar. 
 
Hur började ditt hästintresse?   
Mina kusiner red när jag var liten så jag följde med de till en knatteridning. Jag var väldigt 
bestämd om att jag absolut inte skulle rida. Men mina kusiners pappa (morbror Joel) sa att 
jag var feg som inte vågade. Då blev jag ju tvungen att testa. Sen den dagen har jag varit 
fast.  
  
På vilka sätt är du aktiv inom ridsporten idag?  
Jag har barngrupper både ridning och teori, Jag är ordförande i ungdomssektionen på 
Fridhem. Jag har även på senare tid fått ta hand om sponsorarbetet. Såklart rider jag även 
själv  
  
 
 



Vilken roll har ridsporten i ditt liv?   
Det är i stallet som jag spenderar min tid. I stallet får man ett lugn som man inte kan få någon 
annanstans. Ridsporten spelar en viktig roll. Vet inte vad jag skulle göra utan hästarna. Häst 
är bäst!  
 
Vem inspirerar dig och varför?  
Henrik Ankarcrona är någon som inspirerar mycket. Hur han alltid kan behålla det coola lugnet 
trots att han har otroligt stort ansvar på sina axlar. Ett lugn som smittar av sig på de som han leder. 
Det märks i de prestationer han har åstadkommit med sitt lag. Han är ledarnas ledare.  
 
Finns det någon prestation i livet du är extra stolt över, hästrelaterad eller ej?    
Kanske en liten prestation men för mig var den stor. För några år sedan fick jag hjälpa till att 
rida en häst som hette Gamza. Hon var ganska gammal redan när jag började rida henne. 
Jag fick chansen att rida henne på en av våra klubbtävlingar och den tävlingen vann vi 
faktiskt. Det kändes bra att ha gjort det innan vi fick ta bort henne år 2021.  
  
Rider du något?  
Jag rider både lektioner och privat. Rider ca 3-4 gånger i veckan.   
  
Du utsågs nyligen till Årets ungdomsledare i Småland, hur kändes det att få 
utmärkelsen?  
Det kändes såklart jättekul. Det var verkligen ingenting som jag hade förväntat mig. I 
Småland har vi förmånen att ha så många duktiga ungdomar. Så att just jag fick utmärkelsen 
i år känns jätteroligt. Det känns bra att man blir uppskattad för det jobbet man lägger ner.    
  
Vad har du fått för reaktioner på utmärkelsen? Hur har det uppmärksammats?   
Fått väldigt många grattis från olika personer. Vissa är personer som jag inte träffat på flera 
år. Jag fick även en tidningsartikel i Tranås Tidning. På jobbet bjöd världens bästa chefer på 
tårta. De hade ställt upp tårtan med en utskrift på artikeln bredvid i personalrummet. Det ger 
även en positiv effekt till vår förening.   
   
Vad är en bra ledare för dig?   
En bra ledare för mig är en ledare som även leder sig själv. Alltså att man är en del i gänget. 
Man hjälper till för att nå målet. Med det menar jag att man inte bara ska vara med och 
bestämma vad man ska göra man ska även vara med och arbeta med det man bestämt. 
Man ska var en i gänget men ändå ha mer ansvar.  
  
Vilka är dina styrkor som ledare?  
Jag skulle säga att en av mina styrkor som ledare är att få en grupp att samarbeta. Orsaken 
till att det är en av mina styrkor tror jag är mitt driv i saker som förhoppningsvis smittar av sig 
på andra.   
  
På vilket sätt är du engagerad i din hemmaklubb?   
Jag engagerar mig på flera olika sätt. Dels så är jag ju ordförande i ungdomssektionen och 
försöker vara så engagerad som det bara går. Jag är ungdomsrepresentant i styrelsen och 
där har jag även lite koll på sponsringen. Jag är ungdomsledare och håller i barngrupper i 
både ridning och teori.  
  
Vad är det bästa med er förening Fridhems Ridklubb?  
Det jag tycker är det bästa är det som jag tycker är en familjär stämning. Fridhems Ridklubb 
är en mindre klubb vilket gör att man vet nästan vilka alla är. Vår förening trycker mycket på 
att man ska kunna komma hur man vill. Det ska vara okej att komma i ett par slitna ridbyxor 
som man fått ärva av sin syster. Det är något som jag tycker är viktigt. Allas lika värde är 
alltid i centrum.  
  
Hur började ditt ideella engagemang inom ridsporten?   
Jag blev ledamot i ungdomssektionen när jag var 13 år. Där fick jag vara med i planeringen 
av de aktiviteter som ungdomssektionen anordnade. I samma veva fick jag börja att vara 
med på lektioner som hjälpledare som man får vara för att hjälpa till och för att lära sig leda 
en grupp. 1–2 år senare fick jag börja hålla i grupper själv och där tog det sen fart. Vår 
dåvarande US-ordförande skulle flytta och börja plugga till hippolog. Jag var då vice 
ordförande och fick ta över. Starten på mina år som ordförande var lite tuff.  



Vi hade inte så mycket pengar och inte så mycket engagemang. Någonting som jag ville 
ändra på. Jag försökte få ihop US-styrelsen som grupp och satte igång tankar på US-kvällar 
och annat att hitta på. Det blev mycket pizza kan jag säga. Detta gjorde att vi kom ihop bättre 
som grupp och kunde dela med oss mer av idéer vi hade.  
 
År 2022 fick jag gå ungdomsledarkursen. En jätterolig och lärorik kurs som jag verkligen 
rekommenderar flera att gå. Under kursen träffade jag många nya kompisar som berättade 
hur deras US var uppbyggt. När jag sen var klar med kursen kom jag hem med massa nya 
idéer och nya vänner såklart. Jag skulle säga att det var efter ungdomsledarkursen som 
saker tog fart på riktigt. Det är jättebra att ha fler kontakter mellan ungdomssektionerna i 
distriktet. Det finns så många duktiga ungdomar i Småland som vill dela med sig med sina 
idéer.  
  
Har du några tips till andra unga som vill engagera sig ideellt? Hur ska man gå till 
väga och vad ska man tänka på?    
Börja med att prata med din förenings ungdomssektion. Det kanske finns något som du kan 
hjälpa till med. Prata även med styrelsen. Det kan finnas saker där också som du kan hjälpa 
till med. Möjligheterna är många inom ridsporten.  
  
Har du några tips till andra ungdomssektioner, vad ska de tänka på i sitt arbete?  
Var inte så fast vid att planera aktiviteter. Prioritera US-styrelsen ibland också. Det kommer 
då kännas tryggare för alla att kunna prata om sina idéer inför de andra när ni är som 
kompisar. Såklart kommer det bli roligare om alla är kompisar också. Ta kontakt med andra 
klubbars US. Ni kanske kan samarbeta med någon aktivitet? Eller så kanske era US-
styrelser kan hitta på något tillsammans? Tänk också på att det inte bara är US-styrelsen 
som är ungdomssektionen. Det är alla under 26 år. Be därför ungdomar utanför US-styrelsen 
om hjälp i olika aktiviteter om det behövs. Det gör att alla känner sig sedda och ger en bra 
teamkänsla i föreningen.  
  
Vilken frågor/områden inom ridsporten brinner du mest för?  
En fråga som jag brinner lite extra för är killar i ridsporten. Vi är alldeles för få killar som 
håller på med den här fantastiska sporten. Köpa ridbyxor m.m är en utmaning i dagens läge. 
Det är svårt att hitta bra saker till herrar. Vi måste komma på ett sätt att locka fler herrar att 
vilja lägga tid på sporten.  
Sen tror jag att hästvälfärd alltid är en viktig fråga för alla som håller på med hästar på något 
sätt. Hästarna är centrum i allt vi gör. Såklart är det viktigt att våra fyrbenta vänner mår så 
bra som möjligt.  
  
Vilka satsningar och aktiviteter planerar ni att göra i ert US framåt?  
Vi arrangerar ”smultrontävling” Det är en tävling där alla får vara med. Man får ha ledare 
genom hela tävlingen om man vill. Det är en tävling som vi kört innan och den har varit 
otroligt populär. Vi har tidigare kört den genom en caprilli men denna gång kommer vi nog ha 
en vanlig hoppbana. Kan starkt rekommenderas till andra ungdomssektioner. Snart kommer 
vi även dra i gång teorilektionerna inför Vi i stallet. Något som vi gjorde förra året och 
uppskattades mycket av de barnen som var med.  
  
Inom ridsporten pratar man ofta om ledstjärnor, vilka är dina 3 viktigaste ledstjärnor 
för ditt engagemang i ridsporten? 
* Jag behandlar alla hästar med respekt  
* Jag bekräftar och berömmer andra  
* Jag är en god förebild för ridsporten  
 
Vad är ditt motto i livet? 
”Det löser sig”, säger det till det mesta på gott och ont. Andra kan ibland se det som lite 
störigt. Men oftast så gör det ju också det, det löser sig.  
 
Hur skulle du beskriva dig själv med tre ord?  
Jag skulle säga att jag är driven, snäll och lite korkad (skämt åsido) 
 
 
 
 
 



Vad är det bästa med att vara smålänning? 
Det bästa med att vara smålänning är helt klart naturen. Det är inte så mycket som kan slå 
en uteritt i de småländska skogarna. Hästsmåland tycker jag också är något av det bästa. Vi 
har nära till många tävlingar och vi har väldigt mycket duktigt folk att rådfråga om olika saker. 
Såklart är HV71 också något av det bästa med Småland.  
 
Fem snabba frågor: 
Vinter eller sommar? Sommar 
Katt eller hund? Hund 
Stan eller landet? Landet 
Valack eller sto? Valack 
Storhäst eller ponny? Storhäst 
 

 
För Thure är hästen alltid i centrum.  
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